

بي كي جلف ذ م م BK Gulf WLL

Environmental Policy سياسة السلامة البيئية

The BK Gulf Group of Companies is a leading, multi-disciplinary business consisting of Mechanical, Electrical, Facilities Management, Fire Systems, Extra Low Voltage Systems and Modular Systems based in Dubai and operating throughout the United Arab Emirates and GCC Regions.

The Management of BK Gulf LLC are committed to implement and maintain an Environmental Management System in accordance with the requirements of ISO 14001: 2004.

BK Gulf LLC will:

- ❖ Ensure that the company operates in a responsible manner with due regard to ensuring the health and safety of all stakeholders and prevent pollution of the environment.
- ❖ Ensure that implementation and continual improvement of Environmental Management Systems (EMS) accordance with ISO 14001:2004.
- ❖ Comply with local and international legislation, regulations, laws and by-laws that are applicable to the area or region in which we operate.
- ❖ Make this statement available to the public and all interested parties.
- ❖ Communicate to all employees, suppliers and subcontractors the objectives of the Environmental Programme for Construction sites, and make them aware of their individual obligations.

مجموعة شركات بي كي جلف، مجموعة متعددة النشاطات رائدة في مجال الأعمال الميكانيكية، الكهربائية و أنظمة الحريق، بالإضافة إلى إدارة المرافق، أنظمة الجهد المنخفض (ELV) و الوحدات المسبقة التصنيع (Modular System)، وهي من خلال مقرها الرئيسي في دبي تمارس تنفيذ نشاطها وأعمالها في جميع أرجاء الإمارات العربية المتحدة و دول مجلس التعاون الخليجي.

إن إدارة بي كي جلف ذ.م.م ملتزمة بتطبيق والحفاظ على الصحة و السلامة و إدارة أنظمة البيئة وفقا لمتطلبات شهادة الايزو: 14001:2004

بي كي جلف ذ.م.م سنقوم ب:

- ❖ ضمان أن الشركة تعمل بطريقة مسنوله فيما يتعلق بضمنان الصحة والسلامة من جميع الجوانب والحماية من التلوث البيئي.
- ❖ نسعى باستمرار إلى تطبيق وتطوير أنظمة الإدارة البيئية (EMS) وفقا لمقتضيات الأنظمة الدولية ISO 14001:2004.
- ❖ الامتثال للتشريعات والأنظمة والقوانين واللوائح المحلية و الدولية التي تطبق في الإقليم او منطقة العمل.
- ❖ جعل هذا البيان متاحا للعمامة و كل الأطراف المهمة بالأمر.
- ❖ إبلاغ جميع الموظفين والموردين والمقاولين أهداف البرنامج البيئي في المواقع، وتوعيتهم على كل الالتزامات.


Chris Barry
General Manager